
FAU MØTE LØVÅS OPPVEKSTTUN AVD. SKOLE 

 

 

DATO: Onsdag 07.12.22 kl. 1900-2100 

STED: Pauserommet på Løvås Skole  

AGENDA:  

1. Informasjon fra Rektor 
2. Saker til Christine SFO 
3. Saker FAU, Sokkedans, refleksaksjon 

 

TILSTEDE: 

Ståle Skjemstad, Robert Skjong, Evelina Nikolaysen, Vibeke Stokke, Kristin Ahlsen, Camilla 
Anthonissen, Nils Einar Johansen, Trond Gaarder 

Referent: Vibeke  

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

1. INFORMASJON FRA REKTOR:  

SAK 1 
 

Skolen hadde en fantastisk 50 års feiring. Det var en fin sak i Sydvesten og en liten 
notis på hjemmesiden  
 

SAK 2 
 

Robin Hood huset benytter ikke avlastningsskolen lenger. 

SAK 3 
 

Kjøpt 110 cromebooks, mattematikk verk, dragon box, Cappelen Dam, bruker også 
engelskverket til skolen for pengene vi fikk igjen etter Corona.  

SAK 4 
 

Vi hadde et fint SU møte. Der snakket vi litt om fokus på antirasistisk arbeid. Vi 
opplever ned i barnehagealder, rasistiske begrep, stygge ord, kjønns og 
rasediskriminerende ord.  
Skolen hadde samarbeid med en mor for et å siden. Da to vi kontakt med DERMA. 
Noe vi i FAU kan jobbe videre med? 
 
FAU leder foreslo til rektor at vi kan markere 21. mars som er FNs Internasjonale 
dag mot rasediskriminering. Dette vil skolen innføre.   
 
Vi må jobbe aktivt og gi verktøy til barna for å håndtere rasisme 
 
 

SAK 5 
 

Skolen skal ha arbeide mot OLVEUS og SMART oppvekst – En delegasjon fra skolen 
besøker da Kjøkkelvik og Apeltun Skole. Håper å få landet hva vi skal jobbe med av 
tiltak innen januar 2023 
 

SAK 6 
 

LEGO league – rektor tar kontakt med vedkommende som hadde meldt inn 
på facebook  
 



 

2. SAKER FAU 

SAK 1  
 
Rasisme, 
diskrimineri
ng, mobbing 
 

Rasisme. Vi må finne noen som kan ta en temakveld mot rasisme. Hvordan 
stanse hverdagsrasismen. Fokus på kropp og rase? Hvordan snakke med 
barn om dette. Vi søker litt om hvilke organisasjoner som kan komme og 
besøke skolen. Vi kan ha dette for både elever og foreldre. Vi søker litt hver 
for oss på ideer.  
 
Vi inviterer også elevrådet til FAU møte tidlig 2023 for å høre hva de jobber med 
og om vi kan hjelpe hverandre.  

SAK 2    
 
Gjennomga
ng 
Sokkedans 
 

Var ganske vellykket  
 
Ellers kan vi forbedre innsjekk og organisering av køene utenfor til neste 
sokkedans. Vi kan planlegge vaktlisten bedre, kanskje ha en fra FAU som kun tar 
ansvar for vaktene og kanskje utgi vakt info noen dager før til de som kommer fra 
andre skoler.  
 
Kiosken, se om vi kan plassere den et annet sted.  

Økonomi  Vi teller kassen etter sokkedansen 
 
Vibeke har skaffet tilgang til bankkonto 

 Gi kasserer og nestleder tilgang til konto 
 Skaffe bedrifts bankkort 
 Vibeke setter opp et system som kasserer kan bruke til å presentere 

regnskapet.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 


